
 

 
Jaarverslag Secretaris Hsv Hilversum 2019 
 
Zoals gewoonlijk kijken wij altijd even terug naar wat er is gebeurd in ons verenigingsjaar. 

 
Januari, de frisse start voor het uitwerken van  de komende evenementen die dit jaar gepland zijn. 
Uiteraard zijn er nog veel bestuurlijke zaken die gepland zijn voor 2019. 

 
Maandag 29 april de jaarlijkse Algemene Ledenvergadering van Hsv Hilversum. 
Hier komen diverse zaken aan de orde waaronder, niet onbelangrijk, de jaarlijkse bestuursverkiezing. 
De aftredende bestuursleden mevrouw S. Klein ( Penningmeester )  de heer A.van den Hazel ( alg-
Bestuurslid ) en de heer M. de Jong ( Voorzitter ) hebben zich (her)verkiesbaar gesteld, 
De aftredende bestuursleden zijn wederom voor een nieuw termijn herkozen. 
Ook is de heer E.Verlaat toegetreden als bestuurslid ( roofvis commissie ) wij wensen hem veel succes 
in deze functie. 

 
Vast item tijdens de vergadering is het uitreiken van het eremetaal aan de kampioenen, 
De heer Anton Hogebirk is zomeravond kampioen 2018 geworden. 
Het duo Gerlof Calis en Marijn de Jong heeft hun titel “koppelkampioen” wederom weten te behouden. 
De titel “individueel kampioen” kwam op naam van Theo van Deventer jr. te staan. De prijs werd op 
een later tijdstip aan Theo uitgereikt. 
Heren van harte gefeliciteerd met jullie eerste plaatsen.  
 
25 mei was de nationale jeugvisdag deze werd aan de Berlagevijver gehouden met 20 deelnemers 
die de ochtend van hun leven hadden. Het weer zat gelukkig ook mee en er werd goed gevangen deze 
ochtend. Met een aantal van 111 vissen met een totale lengte van 1882 cm kon deze dag niet meer 
stuk. 
Onze jeugd begeleider Ronald Spakman had weer voor alle deelnemers mooie prijzen geregeld. 
Ook mede door de sponsoring van 'Hengelsport het Gooi' uit Naarden en de hulp van vrijwilligers 
was dit een zeer geslaagde ochtend geworden voor de deelnemers. 
 
De vliegvisgroep onder leiding van Aalt van den Hazel zat ook niet stil, de activiteiten die georganiseerd 
werden (bind- en werpclinics) werden wederom goed bezocht. 
Ook op de forelvisochtend voor leden hebben wij een goede respons mogen ontvangen. 
 
De roofvis commissie onderleiding van Erik Verloop heeft in oktober hun officiële activiteit gehad en wel 
met de opstapdag. 
Met de boot de plasssen op en op zoek naar grote rovers. Er zijn die dag mooie snoeken gevangen 
en alle facetten van het roovissen kwamen die dag uitgebreid aan bod.  
Voor de deelnemers was deze dag zeer leerzaam en na afloop  kregen de deelnemers een heerlijke kop 
erwtensoep en waren een ervaring rijker geworden deze dag. Dit roofvis spektakel is een echte 
aanrader en we adviseren hier aankomend jaar zeker aan deel te nemen. 
 
De regionale jeugdvisdag werd dit jaar rondom Zaandam gehouden, Ronald Spakman werd gevraagd 
om dit evenement mede te organiseren in samenwerking met een aantal verenigingen die er voor 
gezorgd hebben dat deze dag een groot succes werd. 
 
De vislessen aan basisscholen zijn ook weer van start gegaan, het is altijd goed te horen dat de 
reacties 
zeer positief zijn en de lessen  gewaardeerd worden, ook in 2020 gaan wij hiermee door mede met de 
hulp van de vrijwilligers kunnen wij de lessen voortzetten. 
 
Bestuurslid Rinus van de Pol is gestart met het aansturen van de realisatie van de verharde visplekken 
langs het kanaal. 
Het heeft nogal wat voeten in de aarde om de juiste weg te vinden in de wereld van vergunningen 
maar er zijn al grote stappen gezet en 25 april 2020 is de feestelijke opening, voorafgegaan door een 
viswedstrijd. Hopelijk kunnen wij hier allen veel van gaan genieten. 



 

 
De jaarlijkse filmavond vond op 20 november plaats in De Koepel te Kerkelanden. 
Ook deze avond werd goed bezocht, dit maal met een film over het snoeken met dood aas. 
Tevens waren er ook twee gast sprekers uitgenodigd met als item lokvoer en hengels. 
De loterij is ook een onderdeel van de avond de hoofdprijs was gesponsord door Hengelsport het Gooi. 
Terug kijkend was het weer een gezellige avond. 
 
Tot slot van het jaarverslag wil ik  iedereen die als vrijwilliger betrokken is met de vereniging 
hartelijk danken, mede door deze inzet worden de evenementen die wij samen organiseren een 
succes !! 
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